
Protokół Nr 25.2021

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 25 listopada 2021r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach

Cerkiewnych.

Stan rady - 15

W sesji wzięło udział 13 radnych.

1. Jerzy Karpiuk – Przewodniczący Rady

2. Joanna Sapieżyńska

3. Mikołaj Rybak

4. Wiktor Kendyś

5. Mikołaj Czykwin

6. Mikołaj Leoniuk

7. Walentyna Szimoniuk

8. Michał Kot

9. Irena Szymaniuk – Zastępca Przewodniczącego Rady

10. Nina Oksentiuk - Zastępca Przewodniczącego Rady

11. Aleksy Troc

12. Andrzej Karpiuk

Radni nie obecni na sesji

1. Jan Czmiel

2. Mikołaj Holonko

            3. Irena Kiryluk

W obradach ponadto uczestniczyli:

1.Pan  Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

2.Pan Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy

3. Pan Tomasz Gwoździk  - Skarbnik Gminy

4.kpt. Artur Kaczurak – Komendant PSG Dubicze Cerkiewne

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 14:00 otworzył  25 zwyczajną Sesję Rady
Gminy.  Stwierdził  obecność  12  radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.
Przywitał radnych  oraz wszystkich pozostałych uczestniczących w sesji (listy obecności radnych i
gości uczestniczących w obradach stanowią załącznik do protokołu). 



Do punktu 2

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Jerzy  Karpiuk  odczytał   porządek  obrad,  który  brzmi
następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4.  Podjęcie uchwał w sprawie:

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

b) stawek podatku od środków transportowych

c) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami kumunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  w Gminie 
Dubicze Cerkiewne

d) przyjęcia  Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Dubicze Cerkiewne.

e) zmiany uchwały w sprawie  "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2021 roku"

f) ustalenia wynagradzania Wójta Gminy Dubicze Cerkiewne.

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2021 – 2030

h) zmian w budżecie gminy na 2021 rok.
5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami

6. Sprawy różne

7. Zamknięcie 25 Sesji Rady Gminy.

Następnie zgodnie z wnioskiem komisji Rady Gminy  Przewodniczący Rady zaproponował  
usunięcie z porządku obraduchały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dubicze Cerkiewne na lata 2021 – 2030

Przewodniczący rady odczytał porządek obrad w nowym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4.  Podjęcie uchwał w sprawie:



a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

b) stawek podatku od środków transportowych

c) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami kumunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  w Gminie 
Dubicze Cerkiewne

d) przyjęcia  Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Dubicze Cerkiewne.

e) zmiany uchwały w sprawie  "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2021 roku"

f) ustalenia wynagradzania Wójta Gminy Dubicze Cerkiewne.

g) zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami

6. Sprawy różne

7. Zamknięcie 25 Sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek. 

Do punktu 3

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli  do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty. 

Do punktu 4

Podpunkt a

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości.

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczyta-
niu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:



               Uchwała Nr 25.152.2021

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 25 listopada 2021 roku

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Podpunkt b

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków 
transportowych

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczyta-
niu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

Uchwała Nr 25.153.2021

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 25 listopada 2021 roku

w sprawie  stawek podatku od środków transportowych

Podpunkt c

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami kumunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi  w Gminie Dubicze Cerkiewne

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczyta-
niu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

    UCHWAŁA Nr 25.154.2021

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 25 listopada 2021 roku



w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami kumunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  w 
Gminie Dubicze Cerkiewne

Przewodniczący Rady oddał głos kpt. Arturowi Kaczurak – Komendantowi PSG Dubicze 
Cerkiewne. Komendant poinformował, że na odcinku działania placówki sytuacja jest trudna. 
Codziennie granicę próbuje przekroczyć od 200 do 500 uchodźców. Niejednokrotnie są oni 
wyczerpani i wymagają pomocy medycznej. Straż Graniczna oraz Wojsko Polskie i Policja dbają o 
zapewnienie bezpieczeństwa wszystkich mieszkańców zamieszkujących naszą gminę. Do dnia 
dzisiejszego nie stwierdzono naruszenia bezpieczeństwa mieszkańców bezpośrednio przez 
uchodźców i migrantów przekraczających granicę. Komendant poinformował, że wszystkie służby 
działające na terenie naszej gminy zapewniają wszelką pomoc, a zatem mieszkańcy gminy mogą 
zgłaszać wszelkie problemy bezpośrednio do policji ,wojska czy straży granicznej. Przewodniczący
Rady podziękował komendantowi za pracę jaką wykonują przedstawiciele Straży Granicznej i 
innych służb, a jednocześnie zwrócił uwagę, że używanie ciężkiego sprzętu przez te służby 
doprowadziło do zniszczenia wielu dróg lokalnych znajdujących się na terenie naszej gminy. 
Komendant podziękował za zaproszenie i opuścił obrady Rady Gminy.

Podpunkt d

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia  Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne.

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczyta-
niu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

     UCHWAŁA NR 25.155.2021

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 25 listopada 2021 roku

w sprawie przyjęcia  Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
Gminy Dubicze Cerkiewne.

Podpunkt   e  

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  
"Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2021 roku"



Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczyta-
niu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

    UCHWAŁA NR 25.156.2021

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 25 listopada 2021 roku

w sprawie zmiany uchwały w sprawie  "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2021 roku"

Podpunkt   f  

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagradzania Wójta 
Gminy Dubicze Cerkiewne.

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczyta-
niu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

              UCHWAŁA NR 25.157.2021

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 25 listopada 2021 roku

w sprawie ustalenia wynagradzania Wójta Gminy Dubicze Cerkiewne

Podpunkt   g  

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 
rok.

Projekt uchwały został omówiony na komisji Rady Gminy pytań nie zgłoszono, projekt po odczyta-
niu został poddany pod głosowanie.
W głosowaniu jawnym wzięło udział 12 radnych.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:



UCHWAŁA NR 25.158.2021

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 25 listopada 2021 roku

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Do punktu 5

Wójt  gminy przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami.

Wójt  na  wstępie  podziękował  za  podjęcie  uchwały  o  wynagrodzeniu  wójta.  Następnie
poinformował, że w okresie od ostatniej sesji dokonano równania i odkrzaczenia dróg gminnych. W
Starym Korninie przy budynku Straży Pożarnej dokonano odwodnienia ulicy. Wójt poinformował o
przystąpieniu do opracowania strategii dla powiatu. Ponadto poinformował, że odbyły się zebrania
scaleniowe w Dubiczach Cerkiewnych i Istoku. W ostatnim okresie odebrany został eternit od osób,
które zadeklarowały dofinansowanie do jego odbioru.  Wójt poinformował,  że Gmina otrzymała
5ml. Złotych w ramach Polskiego Ładu. Ze środków tych zaplanowano:

-  remont drogi w Grabowu (tzw. pryhorodok i zahaj)

- remont drogi w Siemiwołokach

- remont drogi w Tofiłowcach (220 metrów)

- remont drogi gminnej  od drogi powiatowej Dubicze Cerkiewne – Wojnówka do Stacji kolejowej
Witowo 

- remont drogi Jagodniki – Orzeszkowo

Wójt stwierdził też, że Gmina Kleszczele otrzymała dofinansowanie na remont drogi Kleszczele  -
Saki i w związku z tym, aby cała droga była asfaltowa należałoby położyć dywanik asfaltowy na
części tej drogi leżącej na terenie gminy Dubicze Cerkiewne (700 metrów).

Następnie poinformował, że rada Miasta i Gminy w Kleszczelach przekazała środki na rozbudowę
stacji uzdatniania wody w Dubiczach Cerkiewnych w wysokości 20 000,00 zł, inwestycja została
zakończona i rozliczona.

W miejscowości Wojnówka planowane jest podział geodezyjny na działki budowlane

Wójt  poinformował  też,  że  w  ramach  remontu  drogi  Kraśkowszczyzna  –  Pasieczniki  Małe
potrzebne jest wykonanie kanału technologicznego co powoduje wzrost kosztów inwestycji o 1/3.   

Wójt dodał też, że gmina otrzymała czek na 900000,00zł. na zadania kanalizacyjne. Gmina posiada
dokumentację projektową na wykonanie kanalizacji w Grabowcu i Tofiłowcach i można w tym celu
wykorzystać przyznaną dotację. Przewodniczący zaproponował przeznaczenie uzyskanej dotacji na
budowę oczyszczalni  przydomowych.  Radny Troc zapytał  czy oczyszczalnie  przydomowe będą
spełniały  warunki  właściwego oczyszczania  ścieków.  Radny Kendyś zwrócił  uwagę czy  z  tych
środków  można  byłoby  wymienić  rury  wodociągowe  na  dostarczanie  wody  do  miejscowości
Wojnówka  ,Starzyna  ,Górny  Gród  Klakowo.  Radny  Andrzej  Karpiuk  nadmienił,  że  brak  jest
infrastruktury wodociągowej w Jakubowie - jedynej miejscowości na terenie naszej gminy i środki
te można byłoby wykorzystać na ten cel. Wójt wskazał też, że należy przedłużyć wodociąg na ulicy
Akacjowej w Dubiczach Cerkiewnych.

Do punktu 6



W sprawach różnych radni zgłosili następujące wnioski:

1. Wniosek Pana Michałą Kot radnego wsi Istok w sprawie:

- naprawy elewacji świetlicy wiejskiej w Istoku
2  Wniosek Pana Jerzego Karpiuk radnego wsi Werstok i Wojnówka w sprawie:

- remontu dróg zagumiennych poprzez nawożenie żwiru.

- środki otrzymane na zadania kanalizacyjne przeznaczyć na budowę przydomowych oczyszczalni
ścieków

Do punktu 7

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym i
osobom zaproszonym za udział w sesji po czym o godzinie 15:20 zamknął obrady  25 sesji  Rady
Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy

 Jerzy Karpiuk

Protokołowała: 

Ludmiła Pietruczuk                                          

  

                                                                                                        



                                                                                 

  

                                                                                                        




	Do punktu 3

